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SLOVO STAROSTY OBCE 
 

Dětské hřiště bude nové 

Od 20. května probíhá rekonstrukce chodníku u dětského hřiště na ulici U 
Sokolovny.  

Chodník bude nově kopírovat vozovku tak, aby vzniklo více místa na pozemku 
u tenisových kurtů. Je to první krok k celkové rekonstrukci dětského hřiště. 
Financování přestavby dětského hřiště má být hrazeno z dotace, o kterou obecní 
úřad zažádal na ministerstvu pro místní rozvoj, z programu obnovy a rozvoje 
venkova. Zastupitelstvo obce rozhodlo, že stavba dětského hřiště se 
neuskuteční, pakliže nebude přidělena dotace z MMR.  

Prosíme všechny rodiče o zvýšenou opatrnost, hlídejte si své děti. V 
následujících pár dnech můžete využít zbylá dvě dětská hřiště - v parku na ulici 
Kout a na ulici U Školky, kde je dětské hřiště přístupné veřejnosti přímo u 
mateřské školy. 
 

Obec převezme silnici do majetku 

Stavba příjezdové komunikace k nové 
zástavbě v ulici Pod Sadem a Polní 
v lokalitě „za humny“ je téměř 
dokončena.  

Odborem dopravy Městského úřadu 
v Kuřimi byla do 31. května t.r. 
schválena tzv. před kolaudace. Do 

tohoto data by měly být odstraněny 
všechny závady stavby a následně 
proběhne vlastní kolaudace. Poté 
bude následovat předání novostavby 
místní komunikace do majetku obce. 
Samozřejmostí budou, firmou 
LUXERA, provedeny terénní úpravy 
okolí nové vozovky.  

Stav obyvatel v obci se opět navýší 

V ulici Pod Sadem je v současné době úplně nebo částečně postaveno 6 
rodinných domů. V ulici Polní je již zkolaudováno 15 bytových jednotek 
v jedenácti rodinných domech. Rozestavěno je zde ještě 6 bytových jednotek. 
Po zapsání do katastru se mohou jejich vlastníci přihlašovat k trvalému pobytu. 
Počítáme, že do naší obce přibude cca 50 obyvatel. 
 

Oprava vozovky v Úvoze se blíží 

Po ukončení výstavby vozovky v ulici Pod Sadem může být konečně 
zahájena celková oprava místní komunikace v ulici Úvoz.  

Předcházela jí již provedená výměna vodovodního řadu a následovat musí 
stavba dešťové kanalizace tak, aby se nemuselo v budoucnu v nové komunikaci 
již kopat. Stavbou dešťové kanalizace v této ulici bude zahájeno postupné 
rozdělení jednotné kanalizace v celé obci na splaškovou a dešťovou. Nová 
kanalizace v této ulici bude odvádět dešťovku ze silnice. Budou zde položeny 
odpadní trubky, pro odvod dešťové vody z okapů rodinných domů, až na hranici 
pozemků jednotlivých vlastníků.  
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Dešťová kanalizace bude zatím stále napojena v ulici Horní branka na 
splaškovou kanalizaci. Teprve při rekonstrukci silnice II/386 obec může 
uskutečnit i výstavbu dešťové kanalizace v ulici Horní branka a tím bude v této 
lokalitě jednotná kanalizace rozdělena.  

Budova obecního úřadu se bortí 

Vlivem déletrvajícího sucha 
v posledních letech dochází 
k prosedání základové spáry budovy 
obecního úřadu. Projevilo se to 
praskáním zdí v zasedací místnosti 
úřadu a knihovně. Z tohoto důvodu 
sedá překlad nad vraty do garáže 
v přízemí úřadu a ty nejdou zavírat. 
Všimněte si, že jsou vrata dole 
odřezána tak, aby bylo možné je vůbec 

dovřít. Byl vypracován projekt opravy i 
posudek od statika. Obec vyhlásila 
výběrové řízení na dodavatele stavby. 
Od června bude opravu provádět firma 
SASTA CZ, a.s. Cena za dílo dle 
smlouvy činí 911.017,47 Kč s DPH. 
Budou provedeny injektáže do hloubky 
13 m a poté bude celý základ západní 
stěny podkopán a zpevněn 
železobetonem.  

 

Demolice č.p. 166 pokračuje 

V roce 2019 obec zakoupila rodinný dům č.p. 166. Vzhledem k tomu, že dům byl 
značně zchátralý, bylo rozhodnuto o jeho demolici. Zaměstnanci obce postupně 
v domě vyklidili nábytek, odstranili okna, dveře, radiátory ústředního vytápění, 
rozebrali podlahy. Zlikvidovali střešní krytinu i krovy. 

Firma Ostřížek z Čebína provádí vlastní demolici stavby a stavební suť podrtí. 
Ta bude následně použita na opravu lesních cest zničených těžbou kůrovcového 
dřeva.  
 

Pomník u Rumunů je jako nový 

V lesní trati na Pískách se nachází pomník třem rumunským vojákům, kteří 
padli v poslední dny II. světové války a byli zde pochováni.  

 

Zaměstnanci obce pravidelně odstraňují 
kolem pomníku náletové dřeviny i plevel. 
Jsou zde vysazeny dvě břízky. Obnoven byl 
nátěr dřevěného plůtku i laviček. Kameník 
očistil pískovcový pomník a obnovil písmo na 
kamenné desce Památník je jedním ze 
stanovišť naučné stezky katastrem obce. 
K stanovišti č. 5 naučné stezky přijdete po 
modré turistické značce od rozcestníku u 
autobusové zastávky ve směru na Chudčice. 
(foto pomníku na obálce) 

Při této příležitosti bylo také obnoveno písmo 
na kamenné desce u Lípy svobody, před 
obecním úřadem.  
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Pozemky pod rybníkem jsou v majetku obce 

Po mnoha letech složitého jednání 
obec uzavřela smlouvu na odkup 
pozemku pod rybníkem pod kaplí. 
Obec nemohla do této doby se stavbou 
rybníka podnikat žádné kroky. 

Nemohla například žádat o dotace na 
opravy nebo odbahnění. Vlastník 
konečně přistoupil na nabídnutou cenu 
a pozemek obci odprodal za 380 tisíc 
korun. 

 

 

Cyklostezka Kuřim – Veverská Bítýška 

Ve středu 20. května proběhla Valná hromada Mikroregionu Kuřimka, kde 
byl jako jediný bod projednáváno konečné znění zadávací dokumentace, 
na zhotovitele cyklostezky.  

Znění zadání se několikrát po konzultaci s poskytovatelem dotace měnilo tak, 
aby byla zajištěna variabilita možností etapizace výstavby cyklostezky, bez 
hrozby vrácení dotací. 

Nyní je vše v pořádku a do konce měsíce května bude vyhlášeno výběrové řízení 
na zhotovitele. Výběr firmy a podepsání smlouvy by mělo být ukončeno do 
poloviny července. Poté bude započato s výstavbou cyklostezky. A to první 
etapou z Kuřimi do Knínic. Úsek od mostu přes potok Kuřimku až po ulici Na 
Hrázi, bude stavěn jako cyklotrasa, kvůli nutnému průjezdu automobilové 
dopravy po této cestě. Na tuto část není přiznaná dotace a obec ji bude platit 
v plné výši. Rozpočtovaná cena tohoto úseku je cca 4.300.000 Kč. 

Budeme doufat, že vše půjde hladce a všichni se konečně dočkáme cyklostezky 
alespoň do Kuřimi. 
 

Obecní knihovna 

Za poslední rok a půl, se naše obec rozrostla o cca 100 obyvatel. Jsme rádi, že 
je mezi lidmi takový zájem žít v naší obci. Toto rozrůstání nese s sebou, také 
problém s kapacitou školky a školy. Řešením v  tuto chvíli je, nalezení vhodného 
prostoru pro provizorní výuku žáků ZŠ. 

Jednou z možností je propojení zasedacího sálu na OÚ, se školní budovou. 
Tomuto nápadu však brání přítomnost obecní knihovny. Je nutné přemístit 
knihovnu do jiných prostor. 

Jelikož v tuto chvíli obec vhodným prostorem nedisponuje, obracím se s prosbou 
na vás, na občany, zda nevíte o nějakém 
prostoru k pronájmu např. v rodinném 
domě, na dočasné umístění obecní 
knihovny. 

Prostor by měl být suchý, větratelný, 
vytápěný, o velikosti min. 35 m2, nejlépe 
jedna místnost v přízemí, s minimální 
příchozí bariérou.  
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Kapacita mateřské školky 

Celý školní rok 2017 – 2018 prožilo 15 dětí z II. třídy mateřské školy v náhradních 
prostorách sokolovny. Za tento školní rok byla postavena přístavba budovy mateřské 
školy a slavnostně otevřena v neděli 2.9.2018. Do staré školky mohlo docházet 25 
dětí, přístavbou se kapacita zvýšila na 50 dětí. Nová přístavba tak umožnila přijmout 

dalších 10 dětí do stavu.  

Protože na stavbu byla přidělena dotace z IROPU – evropských fondů, jsou 
podmínky udržitelnosti velice přísné. To platí i pro počet dětí ve školce. Kapacita 
zařízení musí být v rozmezí 95 – 105 % tj. 47,5 – 52,5 dětí. To znamená, že obec 
pravděpodobně nesmí např. přistavět žádnou další třídu, k této současné budově, 
protože tím by se kapacita příspěvkové organizace, Základní škola a Mateřská škola 
Moravské Knínice, navýšila. Nelze snad ani vytvořit např. novou třídu v náhradních 
prostorách sokolovny, protože tím by se kapacita opět navýšila. Kdyby školka tyto 
počty nedodržela, tzn. přijala více dětí, musela by obec dotaci vrátit. To by 
znamenalo, odepsat z obecního rozpočtu 6 milionů korun. Avšak k této skutečnosti 
musíme získat ještě další informace  

Zdá se to jako bezvýchodná situace. Podmínky přijaté dotace jsou velice nepříjemné. 

Obec společně s ředitelkou zvažuje různé varianty. Padly návrhy zřízení nové 
příspěvkové organizace, soukromé školky, dětské skupiny … Nicméně musím 
konstatovat, že v obci bylo v posledních letech povoleno postavit mnoho nových 
domů, do nichž se stěhují převážně mladé rodiny s dětmi a tato situace se doposud 

neřešila. Zastupitelstvo musí tento problém urychleně vyřešit. 

                                           Jiří Hanák – starosta obce 

 

 

INFORMACE KOMISE ŽIVOTNÍHO PROSTŘEDÍ 
 

Jaro v lese 

Jaro je již v plném proudu a mnozí z nás chodí na procházky přírodou, ať 
už jen rekreačně, s pejsky, nebo provozovat různé sporty. Jaro je však 
obdobím, které je pro život lesní zvěře naprosto zásadní.  

Koncem května začíná spárkatá zvěř 
klást mláďata, objevují se druhé vrhy 
zajíců, hnízdí bažanti. Na tichých 
procházkách přírodou lze spatřit 
bachyně s malými selátky. Jakékoliv 
rušení a stresování může v tomto čase 
snadněji než kdy jindy vést k útrapám 
zvěře, nemocem či dokonce až smrti. 
Buďme, prosím, ohleduplní. Chovejme 
se v souladu s přírodou. Nepouštějme 
ani dobře ovladatelné psy volně běhat 
po lese, v polích či lukách. Zde všude 
se zvěř může vyskytovat. Tyto plochy 
tvoří ucelený komplex, tzv. honitbu, 

o kterou pečuje místní myslivecký 
spolek. A každé bezohledné počínání 
koliduje se zákonem o myslivosti. I 
sebelépe vychovaný pes může mít 
problém poslechnout, když před ním 
vyběhne zvěř. Jistě mu nijak neublíží, 
pokud ho zajistíme a připneme právě 
v lokalitách, kde narazíme na mlaziny, 
plochy zarostlé hustou vegetací nebo 
vysokými polními plodinami. Právě 
tato místa si zvěř často vybírá 
k hnízdění či kladení mláďat. A 
zejména těm pak hrozí bezprostřední 
nebezpečí třeba zadávení. Usmrtit 
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však může i pes s košíkem… Též 
vyrušení z přirozeného prostředí 
slídícím psem zvěř stresuje. Jedná se 
například o na zemi hnízdící ptáky, 
kterým se při častějším opouštění 
hnízda snižuje líhnivost snůšky či 
hnízdo zcela opouštějí. Uvědomme si, 
že riziko pro tyto populace představují 
už tak vysoké stavy přirozených 
predátorů, například lišek. A člověku 
se srdcem na pravém místě a s 
opravdovým vztahem k přírodě by jistě 
nebylo lhostejné, kdyby svým konáním 
způsobil újmu divokým zvířatům; natož 
aby ji působil úmyslně. S tímto souvisí 
další důrazná prosba – pokud 
nalezneme opuštěné mládě na louce či 
v lese, je nutno ponechat je na 
původním místě a co nejdříve se co 
nejkratší cestou vzdálit, aby v blízkosti 
mláděte nepřetrvala naše pachová 
stopa. Pokud bychom se mláďat 
dotýkali, můžeme je svým 
nezodpovědným chováním odsoudit 
na smrt, poněvadž je jejich matka již 
nemusí přijmout. Prosím, poučme o 
tom i svoje děti. 

Na druhé straně musíme být ve 
vytipovaných lokalitách obezřetní i 
pro případ možného kontaktu 
s divokými prasaty. Je obecně známo, 
že bachyně dokáže svá mláďata 
(selata) urputně bránit. Právě v době, 
kdy nemůže v případě nebezpečí 
selata odvést, čelí takovému vyrušení 
minimálně zastrašovacím útokem, 
v horším případě však atakem, který 
může mít pro psa velmi vážné 
následky. Celou tuto problematiku 
ošetřuje poměrně jednoznačně a 
zásadně Zákon o myslivosti, který 
přímo ukládá, že v prostoru honitby, 
což znamená většinou mimo intravilán 
obce (tj. tam, kde končí zahrady a 

domy), musí být pes pod vlivem vůdce 
(svého pána). Řada soudních judikátů 
následně stanovila, že pod vlivem 
vůdce je pes pouze na vodítku. 
Nebudeme se zde však zastrašovat 
záplavou paragrafů. Pro nás, občany, 
je na místě otázka určité vzájemné 
tolerance a ohleduplnosti. Vždyť 
myslivce i pejskaře a další milovníky 
zvířat by měla spojovat láska k přírodě. 
Život psa nemá větší cenu než život 
srny, za kterou pes běží. Jen proto, že 
jsme si jeden druh zvířat oblíbili, 
nemáme právo na to, abychom svým 
nezodpovědným chováním jiné druhy 
vystavovali hrozbě smrti. Proto 
chovejme se tak, abychom lesní zvěř 
nerušili a plně ji respektovali v jejím 
přirozeném prostředí. Předejdeme tak 
nepříjemným situacím a zbytečným 
konfliktům. Možná málokdo si 
uvědomí, že v České republice máme 
oproti některým jiným státům světa 
možnost významně širšího volného 
pohybu krajinou. Toto je však výsada, 
nikoliv samozřejmost. Nezneužívejme 
ji. 

Děkujeme všem ohleduplným lidem, 

kteří si toto všechno uvědomují a 
chovají se při svém pobytu v přírodě 
zodpovědně. Z celého srdce doufáme, 
že jich bude přibývat.    

                                                                        Jana Zemanová, členka komise ŽP 

Zdroj: http://www.ochluplip.cz/ 
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INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU MORAVSKÉ KNÍNICE 
 

Výpis usnesení z 19. zasedání ZO konaného dne 20.04.2020 

č. 224/19/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice bere na vědomí zprávu o 
hospodaření v obecních lesích za 1. čtvrtletí roku 2020, viz příloha č. 1. - Zpráva 
o hospodaření v obecních lesích za 1. čtvrtletí 2020 (zpráva k nahlédnutí na 
obecním úřadě) 

č. 225/19/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje zakázku malého 
rozsahu číslo 00000049 a smlouvu o dílo na demolici RD č. p. 166, v obci 
Moravské Knínice s firmou Zdeněk Ostřížek 664 23 Čebín 182 IČO 75516713, 
za cenu 343.473,50 Kč bez DPH - viz příloha č. 2. Smlouva o dílo (smlouva 
k nahlédnutí na obecním úřadě) 

č. 226/19/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje zakázku malého 
rozsahu číslo 00000050 a Smlouvu o dílo č. S2020.31, s firmou SASTA CZ, a.s. 
IČ 26240980, za cenu 752.907,00 Kč bez DPH - viz příloha č. 3 - Smlouva o dílo 
č. S2020.31 (smlouva k nahlédnutí na obecním úřadě) 

č. 227/19/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje Nájemní 
smlouvu na část pozemku p. č. 1262 s …. na umístění včelstev za cenu 1 Kč/rok 
- viz příloha č. 4 - Nájemní smlouva (smlouva k nahlédnutí na obecním úřadě) 

č. 228/19/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje Smlouvu o právu 
stavby mezi TJ Sokol Moravské Knínice a Obcí Moravské Knínice na vybudování 
vrtané studny na p. č. 264/1, viz příloha č. 5. Smlouva o právu stavby (smlouva 
k nahlédnutí na obecním úřadě) 

č. 229/19/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje poskytnutí 
individuální dotace pro TJ Sokol Moravské Knínice na opravu sokolovny 
Moravské Knínice a současně schvaluje veřejnoprávní smlouvu č. 2/2020 o 
poskytnutí individuální účelové dotace z rozpočtu obce. Dotace byla schválena 
ve výši 150.000 Kč, viz příloha č. 6 - Veřejnoprávní smlouva č. 2/2020 (smlouva 
zveřejněna na elektronické úřední desce www.moravskekninice.cz ) 

č. 230/19/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje rozpočtové 
opatření č. 1/2020, viz příloha č. 7 - RO 1/2020 (vyvěšeno na elektronické úřední 
desce www.moravskekninice.cz ) 

č. 231/19/20 – Zastupitelstvo obce Zastupitelstvo obce Moravské Knínice bere 
na vědomí finanční situaci obce, pověřuje starosty obce o podniknutí dalších 
kroků k odkupu pozemku p. č. 1199, schvaluje zadání vypracování studie 
Multifunkčního domu panu Ing. Petru Řezníčkovi IČ 67550045 a bere na vědomí 
další aktuální informace. 

 

Výpis usnesení z 20. zasedání ZO konaného dne 18.05.2020 

č. 234/20/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje Kupní smlouvu 
na nákup p. č. 1199 od …za cenu 380.000 Kč - viz příloha č. 1. Kupní smlouva 
(k nahlédnutí na obecním úřadě) 

http://www.moravskekninice.cz/
http://www.moravskekninice.cz/
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č. 235/20/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje poskytnutí 
individuální dotace pro Sportovní klub Moravské Knínice, z. s., U Hřiště 300, 664 
34 Moravské Knínice, IČ. 26537354, na podporu zajištění celoroční činnosti a 
současně schvaluje veřejnoprávní smlouvu č. 3/2020 o poskytnutí individuální 
účelové dotace z rozpočtu obce. Dotace byla schválena ve výši 35 000 Kč, viz 
příloha č. 2 - veřejnoprávní smlouva č. 3/2020 (zveřejněna na elektronické úřední 
desce www.moravskekninice.cz ) 

č. 236/20/20 –Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje poskytnutí 
individuální dotace pro Junák-český skaut, středisko Duha Brno, z.s., Prumperk 
3, 621 00 Brno-Řečkovice, IČ 62157477, na výdaje spojené s letním táborem a 
celoroční činnost a současně schvaluje veřejnoprávní smlouvu č. 4/2020 o 
poskytnutí individuální účelové dotace z rozpočtu obce. Dotace byla schválena 
ve výši 41 000 Kč, viz příloha č. 3 - veřejnoprávní smlouva č. 4/2020 (zveřejněna 
na elektronické úřední desce www.moravskekninice.cz ) 

č. 237/20/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje smlouvu č. NM-
014330058559/001 o zřízení věcného břemene s f. E.ON Distribuce, a. s., IČ 
28085400, viz příloha č. 5. smlouva o zřízení věcného břemene (k nahlédnutí na 
obecním úřadě) 

č. 238/20/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje rozpočtové 
opatření č. 2/2020, viz příloha č. 6, RO 2/2020 (zveřejněno na elektronické 
úřední desce www.moravskekninice.cz ) 

č. 239/20/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice bere na vědomí finanční 
situaci obce a další aktuální informace. 

Jana Kosíková – úřednice obecního úřadu 

Kůrovcová kalamita nás trápí 

Již před několika lety se v médiích začaly objevovat zprávy o přemnoženém 

kůrovci a jeho dopadech na české lesy. Tehdy náš region nebyl tímto škodlivým 

činitelem nijak výrazněji dotčen a doufali jsme, že to tak zůstane i nadále. Když 

jsme na začátku roku 2018 likvidovali škody napáchané orkánem Herwart 

(29.10.2017), nebyl v obecních lesích jediný strom napadený kůrovcem. Tehdy 

jsme vytěžili cca 1400 m3 dříví. Situace se rapidně otočila v červenci 2018 a s 

kůrovcem jsme se až do podzimu snažili bojovat, nicméně už tehdy bylo jasné, 

že je to boj předem prohraný. V 

roce 2019 nám uschnul veškerý 

smrk a velká část modřínových a 

borových porostů. V tuto chvíli 

jsme vytěžili bezmála 10 000 m3 

kůrovcového dřeva, část ještě čeká 

na vytěžení. Těžba se z pohledu 

laika zdá být chaotická, nicméně 

naší prioritou je vytěžit dříví, které 

se dá ještě alespoň v omezené 

míře prodat.  Jelikož je podobná 

http://www.moravskekninice.cz/
http://www.moravskekninice.cz/
http://www.moravskekninice.cz/
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situace v celé republice, cena vytěženého dříví klesla zhruba na třetinu a u 

některých sortimentů už teď víme, že nám dříví shnije na skládkách, protože je 

prostě nikdo nechce. V naší republice se trh s dřívím naprosto zhroutil, tak jsme 

ve velké míře prodávali dřevo do Číny. Bohužel kvalita se díky vnějším vlivům 

stále zhoršuje, takže už ani Číňané to dříví chtít nebudou... 

Naštěstí jsme byli zařazeni do tzv. „červené zóny“, tj. oblast, která je kůrovcem 

zasažena ve vysoké míře. Znamená to pro nás několik úlev z hlediska povinných 

lhůt pro těžbu a zalesňování. V tuto chvíli v lese pracují stále 4 lidé a 5 

brigádníků, nicméně roční objem těžby je oproti předchozím rokům více než 

čtyřnásobný, takže ne vše se stíhá tak, jak bychom si přáli.                

Teď nás čeká spousta práce, abychom uvedli lesy opět do stavu, kdy budou plnit 

svoji funkci – vyrábět kyslík a zadržovat vodu v krajině. Pro výsadbu používáme 

odrostky habru a lípy, ve velké míře ponecháváme také přirozeně zmlazený dub, 

buk, habr a javor. Dokonce jsme i zaseli cca 0,5 ha žaludů. Bohužel, naše úsilí 

komplikuje nejen extrémně suché období, ale i vysoké stavy zvěře, které nám i 

přes ochranu repelenty likvidují nově vysázené sazenice.  

Díky nízkým cenám dříví, je teď vhodné, aby si občané udělali zásobu paliva na 

zimu. Pokud budou chtít měkké palivové dříví, obec je prodává za 345 Kč/m3 

včetně DPH, buď ve 2m a 4m délkách v případě oddenkového paliva, nebo v 4m 

– 14m délkách, v případě surových kmenů. Možnost je ale i tzv. „samovýroby“, 

kdy si můžete stromy sami pokácet v mladých porostech, tam se cena pohybuje 

okolo 10 Kč/prostorový metr.                                            Vít Helán – obecní lesní 

 

Uctili jsme 75 let od osvobození v II. světové válce 

Letos uplynulo přesně 75 let, kdy byly osvobozeny Moravské Knínice.  

Stalo se tak dne 9. května.1945 v odpoledních hodinách. Tento okamžik byl 
zdejšími občany vnímán jako definitivní konec II. světové války, jako historický 
přelom a nový začátek. 

Na znamení úcty a vděčnosti obětem válečných hrůz položili 7. května 2020 
představitelé obce, skautů a Sokola k památníku padlých za II. světové války 
kytice a vzpomněli na tyto události při pietním aktu. 

Atmosféru běžných dnů našich občanů, pro které byla válka denním chlebem a 
nechtěnou, avšak nutně akceptovatelnou realitou, si dnes dokážeme představit 
jen stěží. Je nutné si jako důrazné memento tyto události neustále připomínat, 
abychom se všichni, globálně, co by lidstvo, z fatálních chyb našich předků 
poučili a vyvarovali se je kdykoliv zopakovat. Je zbytečné válčit, je zbytečné 
prolévat krev, je naprosto nepřípustné jeden druhému sáhnout na život, vždyť 
ten nám byl dán shůry jako křehký dar, a tak je nutné s ním i zacházet… 

Vzpomínejme tedy…  
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Nejen tichou tryznou u hrobů našich předčasně zemřelých předků, ale i nad 
řádky sepsanými pamětníky, jejichž řady díky uplynutí více než sedmera desítek 
let již notně řídnou.  

Příchod SVOBODY do naší obce zachytil v kronice obce kronikář pan Josef 
Dvořáček takto:  

"Dne 9. května 1945 v 17 hodin 30 minut hrnuli se rumunští vojáci z Písků, z 
Močidel, z Přední Bukoviny k naší vesničce. Jim vstříc vyšli občané s 

československým praporem a bílou vlajkou. Rumunští vojáci byli s nadšením 
uvítáni, hoštěni obyvatelstvem. Hned nato hrnulo se rumunské a ruské vojsko 
bez přestání po dobu několika dnů přes naši vesnici, protože most u kuřimského 
hřbitova vyhodili Němci do povětří, takže všechno vojsko objíždělo "bílou silnici" 
přes Knínice.  

U nás zůstalo posádkou asi 300 Rumunů až do 15. června 1945. Vojáci pomáhali 
lidem při polní práci, a když tito od nás odjížděli, dostali na cestu koláče, buchty 
a nebyly řídké případy, že při loučení plakali lidé a s nimi i vojáci. 

5. května 1946 byl na Píscích u modřínové aleje odhalen pomníček třem 
rumunským vojákům, kteří padli poslední dny války v našem katastru a byli zde 
pochováni. Frontasi (svobodník) Mustato Ilie z vesnice Ciresov, okres Olt padl 
asi 50 m jižně od společného hrobu, druhý svobodník Michai Constantin, Reg.31. 
infanterie Vörsat padl v trati zvané Tříčtvrtníky u Jinačovic a třetí voják padl také 
poblíž společného hrobu, jeho jméno neznáme - doklady nebyly nalezeny.  

Na pomníčku je nápis "Čest rumunským vojínům květen 1945"." 

21. dubna 1951 byli tito vojáci exhumováni a pozůstatky převezeny na společné 
pohřebiště na Ústředním hřbitově v Brně, skupina 56 H.  
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Pomník obětem II. světové války z naší obce, který je v parku u kostela byl 
odhalen 9. května 1946. Na pomníku jsou vyryta jména obětí a místo kde 
zahynuli: 

• Oldřich Joukal - umučen v Buchenwaldu 

• František Helán, Jakub a Aloisie Kučerovi - zahynuli v Německu 

• Oldřich Vlk - popraven v Brně 

• Josef Juračka - popraven v Německu 

• Zabiti ve zdejší obci granátem byli: Antonín Kučera, Oldřich Kučera, 
František Dubský, Šimon Ondráček a Miroslav Kratochvíl. 

• Jan Pleskač byl zabit granátem v Řečkovicích. 
 

Pod státním znakem je nápis: 

"Lépe zemřít ve stoje, než-li žít v kleče." 

 
Zdroj: kronika obce, foto rumunští vojáci na ulici Kuřimské, v pozadí kostelní věž                                                           
                                                             Jana Kosíková – úřednice obecního úřadu 
 

ZÁJEZD DO DIVADLA BUDE V ZÁŘÍ 

Divadelní představení SATURNIN, které se mělo konat 29. května 2020 v 10 

hodin v Mahenově divadle v Brně, se bude konat v náhradním termínu 24. září 

2020 tamtéž. Zakoupené vstupenky tedy zůstávají v platnosti a naši 

spoluobčané, kteří je mají zaplaceny,budou ještě včas informováni a upozorněni.  

Klára Hanáková – organizátorka zájezdu 

ZPRÁVY Z FARNOSTI 

Oprava střechy kostela téměř dokončena 

V měsíci květnu byla dokončena oprava 
krovu knínického kostela, jež započala 
v minulém roce. Oprava, kterou 
organizuje kuřimská farnost, byla nutná, 
neboť konstrukce krovu vykazovala 
závažná poškození.  

Mnoho dřevěných částí bylo napadeno 
dřevokazným hmyzem a houbami. Nejhůře 
postiženy byly pozednice, jejichž účelem je 
správné roznášení zatížení z krovu do stěn.  
Následkem jejich prakticky kompletní 
destrukce docházelo k přenosu 
vodorovných sil do zdiva a ke vzniku puklin 
(zdi kostela byly tlakem krovu rozvírány 
směrem ven). Zřejmě nejvýraznější 
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známkou tohoto jevu je již zacelená svislá puklina nad hlavním vchodem. Krov 
nebyl nahrazen zcela novým, ale opraven výměnou poškozených částí, mj. 
proto, že některé jeho prvky jsou pravděpodobně ještě z původního pozdně 
gotického krovu. Nad opravenými částmi bylo provedeno nové laťování a 
položena nová krytina.  

Jelikož je místní kostel chráněnou kulturní památkou ČR a jeho nejstarší část 
naši obec zdobí už od roku 1366, rozhodlo se zastupitelstvo obce přispět 
v letošním roce na odstranění havarijního stavu částkou 500.000 Kč a dále 
dodáním střešních latí. Cílené finanční dary jednotlivců pak v letošním roce 
zatím činí 78 tisíc Kč (stav k 1.5.2020). 

V letošním roce by se měl provést ještě ochranný nátěr krovu, a pokud farnost 
obdrží dotaci od Jihomoravského kraje či Ministerstva kultury, dojde také ke 
statickému zajištění kostelní věže.                              Stanislav Krčma – kostelník  

 

UDÁLOSTI ZAZNAMENANÉ V KRONICE OBCE 

 

Třicet let od znovunabytí samostatnosti obce – rok 1994 

Scelování pozemků provedené v naší obci v roce 1935 bylo provedeno na bázi 
vlastníků půdy. Každý vlastník měl svoje pozemky přesně označeny a 
zpřístupněny z polních cest, jejichž síť byla nově vybudována. Dále byly 
vybudovány svodnice povrchové vody, aby se zabránilo splavování orné půdy. 
V roce 1939 bylo scelování pozemků narušeno stavbou říšskoněmecké dálnice 
Vídeň – Vratislav, která prochází naším katastrem a utvořené celky rozdělilo na 
různé, nepravidelné kusy půdy. Dalším takovým narušením těchto scelených 
pozemků došlo v letech padesátých až osmdesátých, kdy byly prováděny 
technicko – hospodářské úpravy pozemků, kde se nepřihlíželo k vlastnickým 
vztahům a byly tvořeny velké celky – hony, tak aby vyhovovaly uživatelům 
k jejich velkovýrobě. Některé polní cesty byly zrušeny a zahrnuty do honů, ba 
nebylo přihlíženo ani k hranicím katastru obce. Po listopadu 1989 dochází 
k návratu soukromého vlastnictví půdy. Stát převzal na sebe odpovědnost 
obnovit vlastnická práva k pozemkům a uspořádat jejich užívání. K tomuto je 
potřeba provést nové scelování – komplexní pozemkovou úpravou a tímto 
úkolem Ministerstvo zemědělství České republiky pověřilo Výzkumný ústav 
meliorací a ochrany půdy Praha, pracoviště Brno. Práce na tomto úkolu byly 
v naší obci zahájeny počátkem letošního roku. Pro jednání vlastníků půdy 
s provádějícím tuto pozemkovou úpravu, byl zvolen sbor zástupců – za vlastníky 
půdy – členy ZD, za vlastníky půdy – nečleny ZD, za společnost Herbastar, za 
soukromé zemědělce a za Obec M.Knínice. 

Letos byl znovu obnoven Sbor dobrovolných hasičů s jedním požárním 
družstvem. 

Obecní zastupitelstvo na svém zasedání v březnu volilo přísedícího Okresního 
soudu Brno – venkov a Krajského soudu v Brně na období 1994 – 1998.  
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Podle hygienických norem se pitná voda ve veřejných vodovodech musí 
hygienicky upravovat. Při vybudování vodovodu v roce 1959 – 1960 byla voda 
ze studny na Bahýnkách bez úpravy uznávaná jako voda pro kojence. Po 
převzetí místního vodovodu firma Vodovody a kanalizace začala tuto vodu 
upravovat chloranem sodným. K úpravě vody však uvedený podnik používal 
zastaralé dávkovací zařízení, což se projevovalo na chuti a zápachu vody. 
V letošním roce bylo staré dávkovací zařízení nahrazeno novým zařízením a 
závada byla odstraněna. Podle odebraných vzorků je voda uznaná jako 
nezávadná a pokud se týká obsahu dusičnanů, je téměř na hranici vody 
kojenecké. 

Počátkem letošního roku byla dokončena stavba separátoru u hájenky pod 
Strážnou. Stavba hlavního separátoru u mostu přes Kuřimku v Dolní brance byla 
zahájena v únoru. V ulici U Sokolovny byla letos vybudována kanalizační síť 
ústící do hlavního separátoru a bylo položeno výtlačné potrubí od separátoru u 
sokolovny, podél potoka Na Hrázi a na Rybnících do čističky v Kuřimi. 

V první polovině roku byly dokončeny práce na rekonstrukci rybníku v Batelově 
u Polákovy chaty a 15. května se rybník začal napouštět. Renovaci prováděla 
firma Brnostar. Obnova rybníka stála cca 230 tisíc. Obec na tuto opravu dostala 
100 tisíc dotaci. 

V ulici Kout byla ve čtvrtém čtvrtletí provedena kabelizace elektrického a 
telefonního vedení, byly provedeny nové elektrické přípojky do jednotlivých 
domů a zprovozněno veřejné osvětlení. Na vozovku, včetně chodníků od čísla 
31 po číslo 25, byla položena zámková dlažba. 

V listopadu a prosinci byl prodloužen hlavní řad veřejného vodovodu od č. 2 ke 
hřbitovu a domu č. 202. Práce byly prováděny bezvýkopovou technologií – 
protlakem. Prováděla firma PTV, s.r.o. Praha. 

3. července uspořádala Myslivecká společnost Sychrov Moravské Knínice již 
tradiční střelby na asfaltové terče na vysoké věži u myslivecké chaty na Píscích.  

1. května se uskutečnil šestý ročník pochodu Jdeme na chrousty. V 9 hodin se 
vyrazilo od obecního úřadu kolem rybníka pod kaplí k rybníku v Batelově, 
k rybníku u obecní séčky, k rybníku u Třech mostků a do Rozdrojovic. Zpáteční 
cesta vedla přes Zelený stůl k hrobu padlých rumunských vojáků ve II. světové 
válce a na myslivecku chatu na Píscích. Pochod Jdeme na chrousty je 
pojmenován podle toho, že v tuto dobu, kdy je pochod uskutečňován, byl ve 
třicátých letech zaznamenáván velký výskyt chroustů, kteří ožírali mladé 
výhonky rašících ovocných i lesních stromů. Akci organizuje obec a účelem 
pochodu je poznávání našeho katastru. 

15. ledna pořádala Tělocvičná jednota Sokol Sokolský ples. K tanci hrál taneční 
orchestr VEGA z Židlochovic. 

V sobotu 5. února byl pořádán 3. obecní ples, na kterém k tanci hrál rovněž 
taneční orchestr z Židlochovic. 

16. a 17. července byly pořádány Markétské hody“ – v dřívějších dobách byly 
tyto hody nazývány „Mladé hody“. Program hodů byl následující: Šestnáctého 
odpoledne předávání hodového práva starostou obce prvnímu stárkovi, zvaní po 
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domech na hodovou veselici, hodový fotbalový turnaj a večer hodová veselice, 
na které hrála dechová hudba Úsviťanka z Blažovic. 

Sedmnáctého odpoledne průvod krojovaných stárků vesnicí, na návsi před 
školou zatančili stárci Českou a Moravskou besedu, poté program pokračoval  
v sokolovně vystoupením nejmenších dětí a školní mládeže, kteří byli také ve 
slováckých krojích. Při programu a nedělní hodové zábavě hrála dechová hudba 
Rozmarýnka z Velkých Pavlovic. Do krojů bylo oblečeno celkem 56 stárků, 
stárek a dětí školního a předškolního věku. 

12. listopadu pořádal obecní úřad spolu s Tělocvičnou jednotou Sokol „Martinské 
hody“ rovněž s krojovanými stárky. Při zvaní na hody po dědině a k tanci 
v sokolovně hrála dechová hudba Rozmarýnka z Velkých Pavlovic. 

Na ZŠ je ředitelkou Jana Halouzková z Brna a učitelkou Hana Pěgřímová. Na 
Mateřské škole je ředitelkou Eva Brychtová, učitelka Miroslava Nováčková, 
vedoucí školní kuchyně je Zdeňka Pleskačová a kuchařka Hana Kšicová. 

18. prosince uspořádala Tělocvičná jednota Sokol „Vánoční turnaj ve stolním 
tenise“. Turnaj obeslaly jednoty: Sokol Mor. Knínice, Sokol Kuřim, Sokol Deblín, 
TOS Kuřim a Sigma Slatina. Sponzory turnaje byli: HERBASTAR s.r.o. Mor. 
Knínice, Stolařství – ing. E. Rouča a ing. J. Pleva, Pohostinství v sokolovně – 
Roman Brázda, Cyklosport – Vlastimil Veselovský, Kuřim, Obecní úřad Mor. 
Knínice a starosta obce Mor. Knínice František Kšica. Sokol Mor Knínice získal: 
v jednotlivcích první a třetí místo a ve čtyřhře druhé, třetí a čtvrté místo. 

Ve dnech 18. a 19. listopadu se konaly volby do obecního zastupitelstva. V naší 
obci se volilo 15 členů obecního zastupitelstva. Kandidátku předložily strany: 
Křesťanská a demokratická unie – Československá strana lidová a Sdružení 
nezávislých kandidátů – Rozvoj obce. 

Dne 24. listopadu 1994, na svém prvním zasedání obecního zastupitelstva byl 
zvolen starostou obce pan František Kšica, zástupcem starosty Vlasta Večeřová 
a za členy rady Rostislav Borek, Miroslav Pleskač a ing. Miloň Zikmund. 

Letos se narodili 2 chlapci a 4 děvčata. 

Zemřeli 3 muži a 3 ženy. 

Podle privatizačního projektu a na základě provedené inventury dne 10. června, 
bylo zařízení místního vodovodu předáno firmou Jihomoravské vodovody a 
kanalizace s. p. na obec. Toto zařízení místního vodovodu bylo pak obcí, kromě 
pozemků, vloženo do Svazku Tišnovsko, ve kterém je obec na základě 
rozhodnutí obecního zastupitelstva ze dne 14. června 1993 členem. Zařízení 
místního vodovodu vybudovalo v letech 1959 – 1960 místní JZD společně 
s obcí.  

V prostorách bývalého sokolnického bytu v sokolovně byl dnem 1.června 
otevřen, panem Romanem Brázdou z Kuřimi, obchod se smíšeným zbožím. Po 
znárodnění soukromých obchodů v padesátých letech, je to první soukromý 
obchod. 

V retenční nádrží pod kaplí CM v Močidlích byl, 1+6. července, panem Josefem 
Kratochvílem č.188, uloven Tolstolobik, který vážil 14 kg a měřil 95 cm. 
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V letošním roce mimo Zemědělského družstva Mor. Knínice a soukromých 
zemědělců začalo hospodařit i s.r.o. Herbastar, které má sídlo v Mor. Knínicích 
č.90. Zemědělské družstvo Mor. Knínice hospodaří na výměře zemědělské půdy 
396 ha z toho je orná 365,5 ha. Ředitelem ZD je František Srnec č.235. 

Jarní práce ZD zahájilo 4. dubna. Žně byly zahájeny 25. července a ukončeny 6. 
srpna. Sklizeň prováděly 3 kombajny, dva vlastní (1 E512 a 1 E516) a 1 kombajn 
E 516 jako výpomoc z družstva ve Velkých Pavlovicích. -  pokračování příště – 

Do kroniky obce zapsal kronikář Josef Helán – opsala Jana Kosíková 

 

ZPRÁVY ZE SPOLKŮ 

   

Ročník 2019/2020  stolního tenisu zůstal nedokončen 
Letošní (v pořadí již 39. ročník) mistrovských soutěží ve stolním 
tenise se jako první v dlouhodobé historii nedohrál. Z důvodu 
epidemie viru COVID-19 byly 13.3.2020 s okamžitou platností 

ukončeny všechny soutěže. Pořadí platilo po 20. odehraném kole  (do ukončení 
soutěží tak zbývala odehrát 2 kola). 
 
„A“ 1. místo 20 utkání 16 vítězství 3 remízy 1 porážka skóre 240:120 71 bodů  
Gabryš 93%, Vlček 91%,  Němec 79%, Koláček 44%   Veselovský 32%        
 
„A“ družstvo v tomto ročníku hájilo barvy TJ Sokol M.Knínice druhý rok ve II. třídě 
okresního přeboru. Podobu výsledků áčka utvářeli všichni hráči. Po návratu 
Dalibora Vlčka za zelené stoly bylo jasné, že z loňského nováčka se rázem stal 
jeden z kandidátů na čelo tabulky. Výsledkově to hráči dokazovali zápas od 
zápasu, když hořkost porážky okusili pouze jedenkrát. V rámci individuálního 
žebříčku se umístili Milan Gabryš, Dalibor Vlček a Jaromír Němec na 2., 3. a 8. 
příčce celé soutěže. „A“ celek nakonec slavil postup z 1. místa, když za sebou o 
dva body nechal odvěkého rivala TJ Sokol Kuřim „A“. 
 
 „B“ 9. místo 20 utkání 7 vítězství  1 remízy 12 porážek skóre 150:210 42 bodů      
Koláček 95%, Špaček 79%, Vojanec 57%, Pleskač 56%,    
Toldy 33 %, Hledík 32 %,    Adamíková 20%, Kahle 11%,  Kachlík 10%    
   
 Béčko v letošním ročníku hrálo okresní přebor IV. třídy. Stejně jako v uplynulých 
ročnících dostali prostor všichni hráči ze soupisky. Družstvo mělo jediný cíl, a to 
záchranu v soutěži. První půli táhl družstvo Zdeněk Špaček, ve druhé výrazně 
vypomohl Ivan Koláček. Při maximální bodové vyrovnanosti celků ve druhé půli 
tabulky jsme nakonec obsadili 9. příčku, která znamená jistotu této soutěži i pro 
příští ročník. Na záchraně v soutěži se podíleli rovnoměrně všichni hráči, neboť 
každý dokázal v důležitých utkáních bodovat.  
 
Přebor sokolské župy Pernštejnské pořádáme v sobotu 21.9.2019 jubilejně již 
po dvacáté. Účastní se ho 17 hráčů a hráček z 5 oddílů převážně kuřimského 
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regionu.  Herní systém soutěží jednotlivců byl zvolen jako kombinace 
skupinového a vyřazovacího způsobu, čtyřhry byly potom hrány na dvě porážky. 
Celkové pořadí soutěže jednotlivců: 1.. Kříž Radek (Rohozec) 2. Vlček Dalibor 
3. Gabryš Milan  4. Hrádek Kamil (Sokol Kuřim). 
Celkové pořadí soutěže čtyřher:  
1. Suchomel J.-Kříž R.(Rohozec) 2.Gabryš M.-Toldy J.  3. Kočková – Kočka 
(Sokol Kuřim). 
 
XXXVIII. ročníku Vánočního turnaje se účastní 44 hráčů a hráček z 15 oddílů 
brněnského reginu. Turnaj se hrál systémem kombinací skupinového systému a 
dále vyřazovacím k. o. způsobem. Čtyřhry byly potom hrány na dvě porážky. 
K určení celkového pořadí ve dvouhře a čtyřhře bylo potřeba odehrát celkem 137 
mnohdy dramatických utkání. 
Dvouhry : 1. Vlček D. , 2.Šlezinger A. (Sokol Kuřim), 3. Němec J. ‚Paciorek R. 
(Tišnov). 
Čtyřhry:1.Vlček/Gabryš, 2. Štourač/Hýsek (S.Kuřim), 3. Novotný L./Božík 
P.(ABB/VD Brno 

 Libor Vojanec – vedoucí odboru sportu  
 

Opravy v sokolovně budou pokračovat 

Pro rok 2020 obdržela Tělocvičná jednota SOKOL Moravské Knínice opět dotaci 
z rozpočtu obce tentokrát ve výši 150 tisíc korun. 

Z těchto financí výbor Sokola naplánoval především výměnu dřevěného 
obložení v sále sokolovny, repase dveří do kotelny a do šatny, dřevěnou stěnu 
mezi šatnou a jevištěm a úpravu soklu na čelní stěně budovy.  

Od poloviny března, z důvodu koronavirové pandemie neprobíhala v sokolovně 
cvičební činnost. Proto zde mohly probíhat pracovní činnosti. Byla dokončena 
úprava zakrývací lišty ve velkém sále u stropu, schody do kotelny byly nově 
obloženy dlažbou a byla zde opravena omítka. V malém sále proběhla výměna 
osvětlení za LED panely (stejné, jako ve velké tělocvičně)  v hodnotě zhruba 30 
tisíc Kč.  

Po uvolnění bezpečnostních opatření proběhla také brigáda na úklid prostranství 
kolem sokolovny, veřejného prostranství kolem tenisových kurtů a ulice U 
Sokolovny. Mužská složka tenisového oddílu připravovala pečlivě tenisové kurty 
na přicházející sezónu. Byla navezena antuka, nakoupeny nové lavičky, 
opravena hrabla na úpravu kurtů.   

Z důvodu, že Sokol nemá správce tenisových kurtů, nemohou být kurty volně 
přístupné pro každého. Kurty nemá pro hráče kdo připravit, odemknout, nakropit, 
uklidit. Proto byl ustanoven v rámci tenisového oddílu vedoucí, který 
zorganizovat brigády a vypracoval týdenní rozpis, kde jsou zapsáni hráči ve 
svých stálých hodinách. Každý hráč platí oddílový poplatek na celou sezónu a 
má svoje hodiny na tenisových kurtech rezervované. Jestliže máte zájem o hru 
můžete se ozvat na e-mail sokolmkninice@volny.cz  

Jana Kosíková – starostka TJ 

mailto:sokolmkninice@volny.cz
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KALENDÁŘ AKCÍ 

  
Na obecním úřadě se vymaluje 
Od 10. června se bude na Obecním úřadě v Moravských Knínicích malovat. 
Provoz bude probíhat v omezeném režimu. Vyřiďte si proto svoje záležitosti 
předem.  

Děkujeme za pochopení.       Yveta Cibulková – úřednice obecního úřadu 

 

POZVÁNKA NA VALNOU HROMADU TJ SOKOL  
TJ Sokol Moravské Knínice zve své členy a příznivce na Valnou hromadu, která 
se bude konat ve čtvrtek 11. června 2020 v 18:30 v sokolovně. 

 
1. Zahájení  
2. Volba mandátové a návrhové komise 
3. Plnění usnesení z minulé Valné hromady 
4. Zpráva o činnosti výboru, jednoty a sportovní činnosti v roce 2019  
5. Zpráva o sportovní činnosti TJ za rok 2019 
6. Zpráva o hospodaření za rok 2019, rozpočet na rok 2020 
7. Zpráva kontrolní komise 
8. Plán práce na rok 2020 
9. Zpráva mandátové komise  
10. Odsouhlasení delegátů na valnou hromadu župy Pernštejnské 
11. Odsouhlasení smlouvy o právu stavby 
12. Rozprava, usnesení, závěr                          Jana Kosíková – starostka TJ 
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BUDEME SBÍRAT STARÉ ŽELEZO 
 
V sobotu 20. června proběhne od 8 hodin v naší obci sběr železného šrotu. Staré 
železo dejte před své domy teprve v sobotu ráno, aby nedošlo k jeho zcizení. 
Sběr zajistí spolek Kyničan a knínická chasa. Výtěžek bude použit na pořádání 
kulturních akcí v obci. Děkujeme                                  Jan Lidmila – hlavní stárek 

 

 
 
MFF STRÁŽNICE 2020 BUDE  
S ohledem na aktuální pandemickou situaci v ČR a z ní vyplývající omezení bude 
letošní ročník Mezinárodního folklórního festivalu Strážnice 2020 jiný, než 
v předcházejících letech.  
Cílem organizátorů festivalu je v původně ohlášeném termínu konání MFF 
Strážnice (pátek 26.6. – neděle 28.6.2020) od pátku cca 20:00 do neděle cca 
17:00 připravit a prostřednictvím různých médií odvysílat pestrý hudebně-
pěvecky-tanečně-literární program folklorních subjektů z ČR i ze zahraničí, který 
bude proložen dalšími (především archivními) obrazovými i zvukovými materiály 
s folklorní tematikou nebo zdravicemi osobností folklorního světa. Hlavním 
mediálním prostorem iFolklorní Strážnice budou streamovaná vysílání na 
sociálních sítích, především pak na Facebook stránkách i Folklor.cz a Festival 
Strážnice.                                                                                              iFolklor, z.s. 
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ZPRAVODAJ OBCE MORAVSKÉ KNÍNICE – KVĚTEN 2020 – periodický tisk územního 
samosprávného celku * ročník 28 * vychází 1 x měsíčně * vydává Obec Moravské Knínice* cena 
ZDARMA * náklad 370 ks  *  Tisk: Tiskárna Brázda, Hodonín * Zasílání příspěvků: 
mkninice@volny.cz. Zpravodaj také na www.moravskekninice.cz. Redakce si vyhrazuje 
právo podle potřeby krátit příspěvky, popř. upravit rozměr článku nebo fotky.  

Uzávěrka příspěvků na červen do 20.06.2020 

mailto:mkninice@volny.cz
http://www.moravskekninice.cz/

